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Abstract (en)
[origin: WO9220646A1] The invention relates to organic chemistry and more especially to therapeutic chemistry. It concerns, in particular, novel
quaternary ammonium salts of general formula (I), in which Hal is a halogen atom other than fluorine, R and R1?, the same or different, are lower
alkyl radicals, n is an integer between 2 and 16, Z is an alkenyl radical having up to 3 carbon atoms, a carboxyl or represents the OR2? group
in which R2? is hydrogen, a lower alkyl radical, an acyl residue, a tocol radical, a sterol radical or a carboxamide chain and A is a hydroxyl or a
mineral or organic acid anion. The compounds according to the invention are the active ingredients in anti-tumoral and/or immunosuppressant
pharmaceutical compositions.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte au domaine de la chimie organique et plus particulièrement à celui de la chimie thérapeutique. Elle concerne plus
particulièrement de nouveaux sels d'ammonium quaternaire de formule générale (I), dans laquelle Hal est un atome d'halogène autre que le fluor, R
et R1, identiques ou différents, sont des radicaux alocyle inférieur, n est un nombre entier variant de 2 à 16, Z est un radical alcényle ayant jusqu'à 3
atomes de carbone, un carboxyle ou le groupe OR2 dans lequel R2 est de l'hydrogène, un radical alcoyle inférieur, un reste acyle, un radical tocol,
un radical stérolique ou une chaine carboxamide et A est un hydroxyle ou l'anion d'un acide minéral ou organique. Les composés selon l'invention
sont les principes actifs de compositions pharmaceutiques à action anti-tumorale et/ou immunosuppressive.
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